
1 

 

Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

Protokół nr V/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

Posiedzenie w dniu 30 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:33 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział  7 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Wiesław Kopterski 

4. Paweł Licznar 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Witold Rygorowicz 

7. Aneta Samotus 

8. Bartosz Trytek 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

2. Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus oznajmiła, że posiedzenie odbywa się w celu 

złożenia wniosków do budżetu Gminy Prudnik na rok 2025.  
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Radna Aneta Samotus złożyła wniosek dotyczący odbudowy rowów melioracyjnych i 

cieków wodnych wraz z przywróceniem naturalnych terenów zalewowych. Proponowana 

wartość zadania 500 000,00 zł. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak nadmienił, że gmina jest w posiadaniu wstępnego szacowania 

strat jakie pojawiły się w Gminie Prudnik po powodzi. Opiewają one na kwotę około  

132 000 00000 zł.  Zakłada się, że start będzie jeszcze więcej. Zadanie zaproponowane przez 

radną będzie jednym z priorytetowych zadań, które znajdą się w budżecie.  Burmistrz omówił 

jeszcze inne priorytetowe zadania, jakie należy uwzględnić w budżecie, jak chociażby remont 

hali sportowej Obuwnik.   

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnej Anety Samotus wniosek dotyczący odbudowy rowów melioracyjnych i 

cieków wodnych wraz z przywróceniem naturalnych terenów zalewowych. Proponowana 

wartość zadania 500 000,00 zł przez Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek otrzymał rekomendację Komisji. 

 

Radny Mieczysław Partyczny zgłosił wniosek o rozbudowę Domu Kultury w Moszczance.  

Burmistrz odniósł się do wniosku. Oznajmił, że wobec sytuacji w jakiej aktualnie znajduje 

się gmina nie będzie rekomendował wniosku radnego, ponieważ jest teraz wiele innych 

priorytetowych zadań do wykonania. Dodał, że nie rezygnuje z zadania jednak teraz 

priorytetem jest odbudowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej i hydrotechnicznej oraz 

infrastruktury sportowej. Na ten moment nowe inicjatywy, które nie mają finansowania 

zostaną odłożone na późniejszy czas.    

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek Mieczysława Partycznego o 

rozbudowę Domu Kultury w Moszczance przez Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny 

PRZECIW (3) 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie uzyskał rekomendacji Komisji.  

 

Radny Mieczysław Partyczny zgłosił kolejny wniosek o remonty zdegradowanych dróg w 

Moszczance i Łące Prudnickiej.  
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Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował jakie zadania należy wykonać w Łące 

Prudnickiej i Moszczance, do których zalicza się naprawa kładek oraz dróg. Dodał, że 

odbudowa infrastruktury w Moszczance to około 20 000 000 zł. Bez pewnego finansowania 

nie jest w stanie zabezpieczyć całkowitej kwoty w budżecie na te cele, jednak wraz z 

pojawianiem się środków zadania będą wdrażane.  

Radny Witold Rygorowicz nadmienił o planach przekazania dróg powiatowych gminie. 

Poprosił o informacje dotycząca dodatkowych kosztów jakimi będzie obarczona gmina po ich 

ewentualnym przejęciu. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, ze jak tylko będzie miał większą wiedze to na 

pewno radni zostaną poinformowani.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek Mieczysława Partycznego - 

remonty dróg gminnych w Moszczance i Łące Prudnickiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Fejdych, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek otrzymał rekomendację Komisji. 

 

Radny Rafał Bolibrzuch złożył wniosek o zabezpieczenie kwoty 90 000 zł na zakup 

agregatu do Szkoły w Łące Prudnickiej, która w sytuacjach zagrożenia jest miejscem 

ewakuacji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek Radnego Rafała Bolibrzucha o 

zabezpieczenie kwoty 90 000 zł na zakup agregatu do Szkoły w Łące Prudnickiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Fejdych, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie uzyskał rekomendacji komisji.  
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Wniosek sołtysa Mariusza Wicherka o utwardzenie drogi w miejscowości Szybowice kwota 

200 000,00 zł.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek sołtysa Mariusza Wicherka o 

utwardzenie drogi w miejscowości Szybowice kwota 200 000,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Fejdych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek radnego Rafała Bolibrzucha 

wykonanie ciągu pieszego i oświetlenia w wzdłuż ul. Sportowej w Łące Prudnickiej kwota 

100 000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie uzyskał rekomendacji Komisji ds. Wsi i 

Gospodarki Rolnej.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek radnego Witolda Rygorowicza 

przygotowanie dokumentacji dot. zabezpieczenia infrastruktury prądotwórczej - 100 000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz 

PRZECIW (2) 
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Renata Heda, Łukasz Karpowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie został zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek radnej Renaty Hedy dot. 

odbudowy zniszczonej podczas powodzi infrastruktury gminnej - 300 000.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek Mieczysława Partycznego o 

zwiększenie budżetu OSP o kwotę 100 000 zł. na zakup wyposażenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek nie został zaopiniowany przez Komisję ds. Wsi i 

Gospodarki Rolnej.  

 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


